

Announcements for 2-13-2022

2022 年 2 月 13 日報告事項

1. This week's prayer focus is for a keen awareness of God's presence in our life.

本週禱告焦點：為我們能敏銳地意識到神在我們生活中的同在禱告。

2. There will be a prayer altar held at RCCC-W on Saturday, February 26th at 10 AM. Please join us for a time of sharing and praying.

2 月 26 日禮拜六上午 10:00 在西區有禱告祭壇。請大家一起來分享，並同心禱告。

3. We are thankful that Pastor Young was able to attend the Desiring God conference in Minnesota this past week. May God use the things that he learned to further his Kingdom here at RCCC.

感謝神，崔牧師上週能夠參加在 Minnesota 舉行的渴慕神大會。願他能將大會中所領受到的用於在 RCCC 拓展神的國度。

4. There will be an Ambassadors for Christ training titled "Let the Little Children Come to Me" on February 26th from 1-3 PM, conducted in English with Mandarin translation. All are welcome and children's teachers are encouraged to attend the Zoom meeting. Contact Sally Ip, Tracy Tang, or Vicky So for more details.

2 月 26 日下午 1:00-3:00 將通過 Zoom 舉辦題為“讓小孩子到我這裏來”的基督使者協會培訓。以英語進行，配有國語翻譯。歡迎所有人參加。鼓勵兒童主日學老師參加。詳情請聯系譚雪清、張翠怡或蘇桂珍。

5. Praise the Lord for the well-attended RCCC Institute classes. May God continue to teach us His word through this class.

感謝神，有許多弟兄姐妹參加母堂的聖經學院。願神繼續通過這個課堂把祂的話語教導我們。

6. Please keep in prayer the Music and Bible Camp committee as they try and determine what MBC may look like this year.

請為音樂聖經營委員會禱告，他們試圖確定今年的音樂聖經營應該以何種方式舉辦。

7. Sermon speakers:

	Feb 20
English Worship	Pastor Ho
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	二月二十日
英文崇拜	何牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄